

**PL**

Instrukcja mat ochronnych na biurko/stoły

Z czego wykonane są maty?

Transparentna mata PVC to praktyczne i estetyczne rozwiązanie do użytku wewnętrznego. Wyróżnia się odpornością na wilgoć, promieniowanie UV oraz niskie temperatury (do -20°C), co zapewnia jej trwałość i długi czas użytkowania.

Dzięki dobrej przyczepności stabilnie przylega do podłoża, zwiększając komfort i bezpieczeństwo użytkowania. Doskonale sprawdzi się w każdym pomieszczeniu.

Jej przezroczysty wygląd pozwala subtelnie wkomponować się w aranżację wnętrza, jednocześnie skutecznie chroniąc powierzchnie przed zabrudzeniami i zarysowaniami. Mata jest łatwa w utrzymaniu czystości i nie wymaga specjalnej pielęgnacji.

Zasady użytkowania

Ochrona powierzchni: Mata doskonale sprawdzi się jako ochrona przed zabrudzeniami, zarysowaniami i innymi uszkodzeniami mechanicznymi.

- **Mata na biurko:** ochrona powierzchni przed zabrudzeniami, zarysowaniami, rozlaniem płynów.

Ograniczenia: Prosimy pamiętać, że uszkodzenia powstałe w wyniku naturalnego zużycia (np. przetarcia) nie podlegają reklamacji.

Czym czyścić matę?

- Do regularnego czyszczenia używaj wilgotnej szmatki oraz łagodnego detergentu.
- Unikaj stosowania silnych środków chemicznych, które mogą uszkodzić powierzchnię maty.

WAŻNE! Zachowaj środki ostrożności podczas użytkowania produktu.

Nie umieszczaj produktu w miejscach narażonych na bezpośredni kontakt z ogniem. W przypadku uszkodzenia materiału (np. rozdarcia, pęknięcia), natychmiast zaprzestań użytkowania i bezpiecznie zutylizuj produkt. Po zakończeniu użytkowania zutylizować zgodnie z lokalnymi przepisami dotyczącymi tworzyw sztucznych. Nieprzestrzeganie tych zaleceń może prowadzić do uszkodzenia produktu lub obrażeń ciała.

**EN**

Instructions for Use Protective Desk/Table Mats

What are mats made of?

The transparent PVC mat is a practical and aesthetically pleasing solution for indoor use. It is resistant to moisture, UV radiation, and low temperatures (down to -20°C), ensuring durability and long-term use.

Thanks to its good adhesion, it stays firmly in place, enhancing comfort and safety during use. It is ideal for any room.

Its clear design allows it to blend seamlessly into the interior décor while effectively protecting surfaces from dirt and scratches. The mat is easy to clean and requires no special maintenance.

Usage guidelines

Surface protection: The mat is perfect for protecting surfaces from dirt, scratches, and other mechanical damage.

- **Desk mat:** Ideal for shielding desk surfaces from stains, scratches, and liquid spills.

Limitations: Please note that damage resulting from normal wear and tear (e.g., abrasions) is not covered by the warranty.

How to clean the mat?

- For regular cleaning, use a damp cloth and a mild detergent.
- Avoid using harsh chemical agents that could damage the mat's surface.

IMPORTANT! Follow safety precautions when using the product.

Do not place the product in areas exposed to direct contact with fire. In case of material damage (e.g., tears, cracks), stop using the product immediately and dispose of it safely. Dispose of the product after use in accordance with local regulations for plastic waste. Failure to follow these recommendations may result in product damage or personal injury.

**DE**

Anleitung für Schutzmatte für Schreibtische/Tische

Woraus bestehen die Matten?

Die transparente PVC-Matte ist eine praktische und stilvolle Lösung für den Innenbereich. Sie ist beständig gegen Feuchtigkeit, UV-Strahlung und Temperaturen bis -20 °C, was ihre Haltbarkeit sichert.

Dank guter Haftung bleibt sie stabil an Ort und Stelle und sorgt für Komfort und Sicherheit. Ideal für jeden Raum.

Ihr klares Design passt sich unauffällig jeder Einrichtung an und schützt Oberflächen vor Schmutz und Kratzern. Die Matte ist leicht zu reinigen und pflegeleicht.

Nutzungsrichtlinien

Oberflächenschutz: Die Matte eignet sich ideal zum Schutz von Oberflächen vor Schmutz, Kratzern und anderen mechanischen Beschädigungen.

- **Schreibtischmatten:** Ideal zum Schutz der Schreibtischoberfläche vor Flecken, Kratzern und verschütteten Flüssigkeiten.

Einschränkungen: Bitte beachten Sie, dass Schäden durch normale Abnutzung (z.B. Abreibungen) nicht unter die Garantie fallen.

Wie reinigt man die Matte?

- Für die regelmäßige Reinigung verwenden Sie ein feuchtes Tuch und ein mildes Reinigungsmittel.
- Vermeiden Sie die Verwendung von starken Chemikalien, die die Oberfläche der Matte beschädigen könnten.

WICHTIG! Beachten Sie die Sicherheitsvorkehrungen bei der Verwendung des Produkts.

Platzieren Sie das Produkt nicht an Orten, die direktem Kontakt mit Feuer ausgesetzt sind. Bei Beschädigungen des Materials (z. B. Risse, Löcher) stellen Sie die Nutzung sofort ein und entsorgen Sie das Produkt sicher. Entsorgen Sie das Produkt nach der Nutzung gemäß den örtlichen Vorschriften für Kunststoffabfälle. Die Nichtbeachtung dieser Hinweise kann zu Schäden am Produkt oder Verletzungen führen.

